
PROTOKÓŁ Nr XXXIX/18 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 28 marca 2018 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę 

Gil, Kierowników jednostek organizacyjnych, Państwa Radnych, Państwa Sołtysów, oraz 

pozostałych uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXXIX sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 14 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jedwabno na lata 2018- 2030. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018 

8. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Jedwabno na stałe okręgi wyborcze oraz 

ustalenia ich granic, numerów, liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Jedwabno na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia czasu na realizację bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznym przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Jedwabno. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli 

oraz oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych, dla których organem 
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prowadzącym jest Gmina Jedwabno, na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 

oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów i liczby punktów za poszczególne 

kryteria oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, stosowanych w 

postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkól podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Jedwabno. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2018. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

15. Informacja o promocji gminy. 

16. Sprawozdanie z realizacji budżetu i świadczeń pomocy społecznej za 2017 rok. 

17. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Jedwabnie w 2017 roku. 

18. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Jedwabnie w 2017 roku. 

19. Sprawozdanie merytoryczno – finansowe z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Jedwabno za rok 2017. 

20. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między sesjami. 

21. Odpowiedzi na interpelacje. 

22. Sprawy różne. 

23. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono. 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 14, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 14 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 
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 radny Dunajski – czy mamy możliwość aby podjąć uchwałę w kwestii składania 

cyklicznych sprawozdań finansowych przez Gminną Spółkę Komunalną? 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej w okresie między sesjami.  

Przedstawiony materiał przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 

Pani Skarbnik poinformowała, iż materiały te były omawiane na wspólnym posiedzeniu 

komisji i tak zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej zmianie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2018 – 2030. 

 Ogółem dochody 22.418.184,50 zł, w tym dochody majątkowe 2.753.721,42 zł, wydatki 

ogółem 24.293.942,13 zł, w tym wydatki majątkowe 4.900.300,02 zł. 

 Deficyt budżetu gminy w wysokości 1.875.757,63 zł zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z kredytów w wysokości 530.409,00 zł, wolnych środków 1.345.348,63 zł. 

 Przychody budżetu w wysokości 2.615.757,63 zł, rozchody w wysokości 740.000,00 zł, 

(planowana spłata rat kredytów i pożyczek). 

 

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pani Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXIX/257/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

  

Ad 7 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018 

Pani Skarbnik poinformowała, iż wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  
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1). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19.02.2018 roku 

zmniejszono plan dotacji na  funkcjonowanie ŚDS Jedwabno w rozdz. 85203 § 2010 o kwotę 

52.495,00 zł, 

Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zmniejszono o 52.495,00 zł. 

 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1). zgodnie z wnioskiem zwiększono o kwotę 5.286,00 zł środki na dokonanie dopłaty w 

związku z planowaną zamianą nieruchomości, wynikającej z nierównej wartości 

zamienianych nieruchomości (rozdz. 01095 § 6060), jednocześnie zmniejszono środki 

zaplanowane na zakup usług pozostałych dotyczących nieruchomości (rozdz. 70005 § 4300), 

 

2). zgodnie z wnioskiem dokonano zmniejszenia środków zaplanowanych na zadanie 

inwestycyjne ,,Budowa pomostu rekreacyjnego w miejscowości Małszewo'' o kwotę 3.000,00 

zł (rozdz. 63095 § 6050), jednocześnie zwiększono środki o kwotę 3.000,00 zł na zadanie 

,,Budowa pomostu rekreacyjnego w miejscowości Brajniki'' (rozdz. 63095 § 6050),  

 

3). zgodnie z wnioskiem, z uwagi na podpisanie umowy na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego ,,Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Waplewo'' (rozdz. 92109) 

dokonano zmiany klasyfikacji § - zmniejszono zaplanowane wydatki w § 6050 o kwotę 

210.791,04 zł, jednocześnie wprowadzono § 6057 (środki z budżetu UE) w wysokości 

134.126,00 zł, i § 6059 (środki budżet krajowy) w wysokości 76.665,04 zł . 

4). zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Rekownica dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zmniejszono wydatki na zadanie ,,Elementy oświetlenia ulicznego'' o kwotę 6.000,00 zł (w 

rozdz. 90015 w § 4210), oraz wydatki bieżące na zadanie ,,Zagospodarowanie działki 

gminnej'' w wysokości 6.641,32 zł (rozdz. 90095 § 4300), jednocześnie wprowadzono 

zadanie inwestycyjne ,,Zagospodarowanie działki gminnej'' – w wysokości 12.641,32 zł 

(rozdz. 90095 w § 6050), 

5). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik ŚDS dokonano zmniejszenia wydatków w ramach 

dotacji (kopia wniosku w załączeniu – 1 sztuka), 

6). zgodnie z wnioskiem Pana Dyrektora Zespołu Szkół dokonano przeniesienia wydatków w 

ramach budżetu ZS, w związku z otrzymaniem metryczki subwencji oświatowej, która 

szczegółowo określa wydatki na poszczególne rozdziały (kopia wniosku w załączeniu – 1 

sztuka). 
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Łącznie wydatki  po dokonaniu wspomnianych zmian zmniejszono o 52.495,00 zł. 

 

Zapytanie: 

sołtys sołectwa Szuć – zasadność budowy pomostu rekreacyjnego w miejscowości Małszewo. 

Na ostatniej sesji z sołtysami Wójt poinformowała aby zaciskać pasa i działać w obrębie 

środków funduszu sołeckiego. Jak to się ma do faktu że pomost w Maszewie nie jest 

budowany ze środków Funduszu sołeckiego Maszewa. 

Pan Wójt – temat ten był już poruszany, są to środki które gmina zbiera z opłaty klimatycznej 

/miejscowej/. Budowa pomostu jest z tych środków jaki są zbierane w ramach środków opłaty 

klimatycznej. Opłata klimatyczna jest zbierana z całej gminy około 70.000,00 zł. Uważa ze 

jest to sprawiedliwe, bo Małszewo z tych środków do tej pory nic nie dostało.  

  

radna Trzcińska – w sprawozdaniu Komisji Rewizyjnej wynika że sołectwo Szuć nie jest 

pokrzywdzone, bo z różnych źródeł otrzymuje środki nie tylko wydaje środki z funduszu 

sołeckiego.  

Komisja Finansowo - Gospodarcza wydała pozytywna opinię odnośnie proponowanych 

zmian do budżetu – opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Więcej zapytań nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXIX/258/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 8 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Sekretarz Jolancie Drężek celem 

omówienia  projektu uchwały w sprawie podziału gminy Jedwabno na stałe okręgi wyborcze 

oraz ustalenia ich granic, numerów, liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

Dyskusja – sołtys Rekownicy – Rekownica jest w jednym okręgu co Kot, do Kota jest bardzo 

daleko ludzie się nie znają, nie jest to dobry podział. 

Pani Sekretarz – w 2012 roku zostały zaostrzone przepisy, w skład okręgu wchodzą takie 

miejscowości jak Kot, Rekownica i Nowe Borowe.  

Pan Wójt – projekt uchwały nie jest nowy taki stan jest już od poprzednich wyborów. Patrząc 

na mapę faktycznie jest to daleko, ale nikt lepszego rozwiązania nie znalazł.  
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Pani Sekretarz dodała, ze jest to ostatni rok kiedy Rada Gminy podejmuje uchwały o podziale 

na okręgi i obwody wyborcze. W przyszłym roku będzie to w kompetencji Komisarza 

wyborczego.  

 

Do wypowiedzi Pani Sekretarz uwag nie wniesiono. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXIX/259/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 9 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Sekretarz Jolancie Drężek celem 

omówienia  projektu uchwały w sprawie podziału gminy Jedwabno na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Do wypowiedzi Pani Sekretarz uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXIX/260/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 10 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie określenia czasu na realizację bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

publicznym przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Jedwabno. 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 
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radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXIX/261/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 11 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

 uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli oraz oddziałów 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Jedwabno, na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów. 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono. 

Pan Dyrektor ZS – jeżeli chodzi o kryteria to nie uległy one zmianie, uległa zmianie podstawa 

prawna. Zakończyliśmy proces rekrutacji i wszystkie dzieci 3-latki zostały przyjęte.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXIX/262/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 12 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

 uchwały  w sprawie określenia kryteriów i liczby punktów za poszczególne kryteria oraz 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, stosowanych w postępowaniu rekrutacyjnym 

do klas pierwszych publicznych szkól podstawowych prowadzonych przez Gminę Jedwabno. 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono. 

Pan Dyrektor ZS – nie ma rekrutacji do klasy pierwszej, wszystkie dzieci mieszkańcy Gminy 

Jedwabno są przyjmowani z urzędu bez składania podań. W nowym roku szkolnym będą 2 

pierwsze klasy. Nie ma możliwości aby wszystkie dzieci chodziły na jedną zmianę, wiąże się 

to z dowożeniem wszystkich dzieci do szkoły.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 
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Uchwała Nr XXXIX/263/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 13 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2018. 

Pan Wójt poinformował, iż program został zaopiniowany pozytywnie przez Powiatowego 

Lekarza Weterynarii i koła łowieckie. Nowością w programie jest wprowadzenie sterylizacji.  

Zapytanie 

 radny Dunajski – czy dobrze rozumie, ze jakby właściciel kota chciał wysterylizować go 

to płaci pełną odpłatność. 

 Pan Wójt – w ramach wprowadzonego programu właściciele nie płacą, oczywiście do 

momentu wyczerpania środków.  

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXIX/264/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Pani Przewodnicząca Rady gminy ogłosiła 20 minutowa przerwę 

po przerwie stan radnych - 14 

 

Ad 14 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Agnieszce Skwiot Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej celem omówienia projektu uchwały w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i 

mieszkaniach chronionych. 

Do wypowiedzi Pani Kierownik  uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 
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Uchwała Nr XXXIX/265/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 15 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Izabeli Zapadka Kierownik Referatu 

Promocji Urzędu Gminy celem omówienia informacji o promocji gminy. 

Przedstawiony materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Radna Trzcińska – czy w tym roku będą zakupione gadżety i czy będzie można to uzyskać dla 

sołectwa, 

Pani Kierownik – tak będziemy mieć na rozdanie ale nie w ilościach hurtowych, prosi o 

wcześniejsze informacje w tym temacie.  

Radny Dunajski – tabliczki informacyjne po drogach leśnych w uzgodnieniu z 

nadleśnictwami. Ludzie przyjezdni nie mają możliwości, nie znają. 

Pani Kierownik – przygotowujemy się do tego nie po szlakach ale po drogach leśnych, oprócz 

tego przewodnika trzeba będzie oznakować. Zajmujemy się ta sprawą. 

Sołtys sołectwa Szuc – przez Szuc jeździ dużo rowerzystów jadą na Małgę, wniosek o 

postawienie tablicy na zjeździe do Szuci. 

 czy są planowane zajęcia letnie tak jak w ubiegłym roku. 

Pani Kierownik – wzięła uwagi, poprosiła o współpracę radnych i sołtysów  

 

radna Trzcińska – prosi aby wcześniej informować o tematyce zajęć świetlicowych.  

Pani kierownik – wyciągnęliśmy wnioski z ubiegłego roku, urzędnicy pierwszy raz brali 

udział w takiej dużej akcji.  

 

Radna Pokrzywnicka – czy można w ramach takich akcji letnich organizować wycieczki dla 

dzieci poza teren gminy.  

Pani Kierownik – przyjrzymy się temu. 

 

Ad 16 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Agnieszce Skwiot Kierownik Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej celem omówienia sprawozdania z realizacji budżetu i świadczeń 

pomocy społecznej za 2017 rok. 

Do wypowiedzi Pani Kierownik uwag nie wniesiono, przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 17 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Jedwabnie w 2017 roku. 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Jerzemu Pałasz Dyrektorowi Gminnego 

Ośrodka Kultury w Jedwabnie celem omówienia informacja o planowanych wydarzeniach 

kulturalnych promujących gminę Jedwabno w 2017 roku. 

Głos zabrał Jan Głąbowski autor wystawy fotograficznej koncertów organowych. 

wystawa została umieszczona na ścianie sali Gminnego Ośrodka Kultury w Jedwabnie.  

 

Ad 18 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Jedwabnie celem przedstawienia sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Jedwabnie za 2017 rok.  

Do wypowiedzi Pani Dyrektor uwag nie wniesiono, przedstawiony materiał stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Z obrad wyszły radna Kamila Stempel i Radna Katarzyna Wiktorowska – stan radnych 12 

 

Ad 19 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Grażynie  Pichała Sekretarz Gminnej Komisji 

ds Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Jedwabnie celem omówienia sprawozdania 

merytoryczno – finansowe z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Jedwabno za rok 2017. 

Przedstawiony materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Zapytanie 

sołtys sołectwa Szuć – odnośnie wniosków składanych przez sołectwa, proponuje wrócić do 

takiej formy dofinansowania. 

Pani Grażyna Pichała – niestety nie możemy wrócić do tej formy dofinansowania, chcemy się 

skupić na programach profilaktycznych i punkty wsparcia. 

Pani Kierownik Skwiot – budżet Gminnej Komisji nie jest duży żeby pozwolić na takie 

wydatki. 

 

Ad 20 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 
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sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. Przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 21 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Pan Wójt poinformował, iż sprawozdanie z wykonania budżetu Wójt Gminy ma obowiązek do 

końca marca przekazać radnym. O możliwość składania sprawozdań spółki wystąpimy do Radcy 

prawnego o opinię.  

 

Pan Wójt opowiedział o stratach w spółce, które są naturalną rzeczą przy tak młodej dopiero co 

stworzonej spółki. Z reguły w pierwszych latach działania takich Spółek straty są rzeczą 

naturalną. Połowa długu to są odpisy amortyzacyjne. Druga połowa długu to pieniądze wydane 

na reanimację kotłowni, system rozliczania za ciepło, płacimy za węgiel, to wszystko zwraca się 

po sezonie grzewczym. Plusem Spółki jest to, że udało się stworzyć 10 miejsc pracy, na rynku 

śmieciowym udało się wstrzymać wzrost ceny za wywóz. Takie Spółki działają wszędzie i 

rozwiązują wiele problemów.  

 

Radna Licka – powinniśmy zastanowić się czy Spółkę która dopiero powstała musimy 

kontrolować, jest Komisja Rewizyjna która też ma prawo kontrolować Spółkę, nie bierzmy za 

dużo rozmachu to nie służy niczemu dobremu.  

 

Ad 22 

Sprawy różne. 

Sołtys sołectwa Czarny Piec – dwa hektary ziemi za 26.000,00 zł. chodzi o zamianę z lasami. 

Kto tak tanio wycenił. 

 jaka jest szerokość pasa drogowego przy drodze powiatowej biegnącej przez Czarny 

Piec. Nie ma komu sprzątnąć po pracach wycinkowych. 

 wykaszanie krzaków pod liniami energetycznymi, po pracach nikt tego nie sprząta.  

Radny Szewczyk – 8 marca na komisji nadzwyczajnej została podsunięta nam uchwała, też 

zwrócił uwagę na fakt tak niskiej wyceny. Można by działkę przekształcić i sprzedać na działki 

letniskowe.  
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 Pan Wójt – nie mamy wpływu na to jak rzeczoznawca wycenia. Proszę nie opowiadać 

rzeczy na których się nie zna. Działka jest w kategorii lasu i nikt nie zezwoli na 

przekwalifikowanie działki na rekreacje. Nie ma żadnej możliwości zabudowy na tym gruncie.  

 

Radna Trzcińska – wniosek o sprawdzenie stanu przystanków autobusowych.  

 uczestniczyliśmy w spotkaniu sołtysów na którym sołtys Rekownicy otrzymał 

wyróżnienie od Marszałka Województwa, pogratulowała i życzyła dalszych sukcesów. 

 

Dyrektor GOK- złożył na ręce przewodniczącej życzenia zbliżających się świat Wielkanocnych, 

Pani Sekretarz – poinformowała, iż uczestniczyła wspólnie z Przewodniczącą Rady w spotkaniu 

propagującym badania dla kobiet. Zorganizowany będzie cykl badań bezpłatnych dla kobiet w 

Jedwabnie w Nowym Dworze. Prosi o rozpropagowanie informacji wśród społeczeństwa.  

 

Pan Wójt – jest to bardzo brzydkie określenie radnych jak mówią ze podsuwamy uchwały.  

Poinformował iż prokuratura wystąpiła o protokół i nagranie wspólnego posiedzenia komisji i 

sesji 28.11.2017r. 

Jest prowadzonych kilka postępowań rożnych służb odnośnie prowadzenia ŚDS przez 

Stowarzyszenie HELPER.. Stowarzyszenie Helper wystąpiło do nas o zapłatę na kwotę 

15.000.00 złotych. Tego typu żądania są bezpodstawne. 

 

Radna Licka – rozumie pretensje i żal Pana Sołtysa Czarnego Pieca, ale z Lasami Państwowymi 

są bardzo trudne rozmowy, tam nie można nic kupić. Samo to ze chcieli się zamienić jest dużym 

sukcesem. 

 

Radny Dunajski – mamy czujnik jakości powietrza, czy w związku z tym ktoś kiedyś nas za zły 

stan powietrza nie pociągnie do odpowiedzialności.  

Pan Wójt – to jest bardzo potrzebne aby świadomość społeczeństwa była większa. 

 

Pan Dyrektor GOK – zaprosił na obchody 8 rocznicy Katastrofy smoleńskiej i 78 Zbrodni 

Katyńskiej. Uroczystość odbędzie się 10 kwietnia. 

 

Pan Wójt złożył serdeczne życzenia spokojnych i radosnych Świat Wielkiej Nocy 

Pani Dyrektor GBP zaprasza do Biblioteki i życzy wesołych świat.  
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Radny Dunajski – przypomniał o obchodach 35 lecia Zespołu Pieśni i Tańca. 

 

Ad 23 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXXIX Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 900 do godz. 1350. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 


